

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID SNF-MÖTE
2023-10-10

Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ADAM "ORTIS" ORTHAG
VICE ORDFÖRANDE	ALEXANDER "ALEX" TERNSTRÖM
KASSÖR	HUGO MODIN ASKLID
SEKRETERARE	HUGO "RÅDE" RÅDEGÅRD
VECKOBLADERIST	ALEXANDER "BOHLIN" BOHLIN
KANDIDATANSVARIG	ISAK APELQVIST
ÅRSKURSREPRESENTANT ÅK1	KASPER AASMUNDSEN
MATANSVARIG	ADAM MOLNAR (12:31-)
MASTERANSVARIG	MADICKEN ASTORS DOTTER

- §1 Mötets öppnande** Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:04.
- §2 Val av justerare** Alexander Ternström väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar** Inga.
- §4 Runda bordet** Det var sektionens möte i torsdags. De flesta från SNF närvarade.
- Ortis var på UU-möte igår. Har även mailat lite.
 - Alex har påbörjat affischen till nästa cocktailparty. Den är nästan färdig.
 - Hugo var med på sektionens möte förra veckan. Där blev sektionens budget (däribland SNF:s budgetposter) presenterad och igenomröstad.
 - Råde skrev förrförra veckans protokoll under sektionens möte.
 - Bohlin har fortsatt lägga upp omtentor. Han har även skapat kurshemsidor till några obligatoriska kurser för sektionens associerade masterprogram.
 - Isak har skickat lite mail till kursutvärderare. Han har även tagit reda på vad som gäller kring pengar till kursutvärderare. Det är en tvådelad betalning och det ska inte vara några problem.
 - Kasper blev invald under sektionens möte. Han har även hunnit ta del av informationen från mittkursmötena för första årets kurser.
 - Madicken har haft kursutvärderingsmöte i sin valbara kurs.
- §5 Kurser**
- **Åk1:** Folk är generellt sett nöjda med matematikkurserna. Hossein är uppskattad som föreläsare i *Linjär algebra*. Det finns lite spridda åsikter om *Resan till Mars*-projektet i *Fysikingenjörens verktyg*. Kasper har även tolkat det som att det är lite blandade åsikter om olika moment i *Matematisk programvara*.
 - **Åk2:** Allt material har hunnit gås igenom i *Komplex analys*. Wulcan höll i slutändan ingen föreläsning med nytt material, men har hållit en frågestund och ska hålla i repetitionsföreläsningar nästa vecka. F2 håller på att gå igenom transistorer i *Elektriska kretsar och system*, vilket många upplever som svårt.

- **Åk3:** Det är inlämning i *Termodynamik och statistisk mekanik* idag och i *Kvantfysik* på fredag. Denna kvantinlämning verkar vara lättare än den förra.
- **Master:** Inga nyheter.

§6 UU-möte

Ortis hade möte igår med andra studienämnder och några styren. Det diskuterades att Chalmers i nuläget inte har några riktlinjer kring AI, men högskolan jobbar på att ta fram det. Vissa program har dock fixat egna riktlinjer. Riktlinjerna kommer bland annat att påverka inlämningar och hemtentor.

Som tidigare har diskuterats ska kårens åsiktsdokument uppdateras i år. De vill gärna ha input från studenter. Kåren har skickat ut ett formulär till bland annat olika kommittéer där de söker folk som vill delta på en eller flera workshopper som kåren kommer att anordna. Ortis tycker att vi bör försöka samla in vad sektionen har för olika åsikter. Alex tänker att man skulle kunna skicka ut ett formulär där man förslagsvis skulle kunna presentera olika delar i nuvarande åsiktsdokument och låta folk tycka till vad de tycker om dem.

På mötet diskuterades det hur man kan höja svarsfrekvensen på kursutvärderingar. Man kan inte tvinga folk att svara på dem. Det går heller inte att på ett smidigt sätt belöna de som fyllt i dem då utvärderingarna ska vara anonyma. Man kan däremot ge en belöning till de som påstår att de fyllt i och sedan hoppas på att folk är ärliga. Vissa sektioner i Samhällsbyggnadshuset brukar ha en svarsfrekvens på ca 60 %. Vi brukar snarare landa kring 25 %.

Student voice kommer att vara 6-17 november. Ortis kommer att komma med mer information kring det längre fram. Det brukar falla ganska mycket på SNF även om styret egentligen är huvudansvariga.

§7 Enkät om intromatten

Ortis har gjort ett formulär och undrar om gruppen har några synpunkter. Alex undrar varför det finns ett övrigt-svar på frågan om huruvida man gick på intromatten eller inte, och tycker dessutom att det bör finnas en fråga för övriga kommentarer. Ortis ska fixa det!

§8 Workshop

Vi har workshop ikväll. Ortis anser att högsta prio är att planera mat till nästa cocktailparty samt att göra en inventering. Vi får se om vi får tid till att göra något mer. Vi börjar workshopen 17.15. Råde kommer tyvärr behöva komma ungefär en halvtimme sent.

§9 Övriga frågor

§9.1 Kursnämnd Mekanik 2

Det har varit kursnämnd i *Mekanik 2*. Studenterna önskade att föreläsningarna skulle vara mer strukturerade. Det togs också upp att kursboken inte överensstämmer så bra med kursens material. Examinator Martin Cederwall håller med, men tycker inte riktigt att det finns något bättre alternativ i nuläget.

§10 Nästa möte

Tisdag 17/10 12.01 i Acceptorn.

§11 Mötets avslutande

Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:47!



THE PROBLEM WITH AVERAGING STAR RATINGS

Figur 1: <https://xkcd.com/937/>

Adam Orthag
Ordförande

Hugo Rådegård
Sekreterare

Alexander Ternström
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.